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 מדיניות פרטיות 
 

מאחר שהחברה מכבדת את פרטיות המשתמשים באתר האינטרנט שהיא מנהלת ומפעילה, החליטה החברה 

 לפרסם את מדיניותה ביחס להגנת הפרטיות באתרים.

מטרת המדיניות להסביר מהם נוהגי החברה ביחס לפרטיות המשתמשים באתרים, וכיצד משתמשת החברה 

ידה בעת השימוש באתרים.-ידי המשתמשים באתרים או הנאסף על-במידע, הנמסר לה על  

 כללי

של החברה. בעת שימוש באתר או בשירותים  מתנאי השימוש מדיניות פרטיות זאת הינה חלק בלתי נפרד

נאסף מידע עליך. חלק מהמידע מזהה אותך באופן אישי, כלומר בשמך ובכתובתך, מוצרים ושירותים שרכשת 

או התעניינת בהם, אמצעי התשלום ששימשו אותך, וכיוצ"ב. זהו מידע שאתה מוסר ביודעין, לדוגמה בעת  

שתירשם לשירותים באתרים. חלק מהמידע אינו מזהה אותך אישית ואינו נשמר ביחד עם פרטיך. זהו מידע  

סטטיסטי ומצטבר. לדוגמה, פרסומות שקראת באתר, העמודים שבהם צפית וההצעות והשירותים שעניינו  

 אותך.

 רישום לשירותים 

ככל שנדרשים פרטים אישיים בעת רישום לשירותים של החברה או בעת רכישת מוצרים בה, החברה תבקש 

 ממך מידע הנחוץ לאספקת השירותים או לרכישת המוצרים. 

 השימוש במידע 

 השימוש במידע שנאסף ייעשה על פי מדיניות פרטיות זו או על פי הוראות כל דין, על מנת:

לאפשר להשתמש בשירותים השונים שהחברה מציעה;  •   

לשפר ולהעשיר את השירותים והתכנים המוצעים;   •   

לצורך בקרה ובדיקות סטטיסטיות;   •   

לשנות או לבטל שירותים ותכנים קיימים;   •   

לצורך רכישת מוצרים ושירותים באתרים;   •   

כדי להתאים את המודעות שיוצגו בעת הביקור באתרים לתחומי ההתעניינות שלך, בהתבסס על מיקומך   • 

 והאתרים שביקרת בהם.

 מסירת מידע לצד שלישי 

החברה לא תעביר לצדדים שלישיים את פרטיך האישיים והמידע שנאסף על פעילותך באתר אלא במקרים  

 המפורטים להלן: 

• אם תרכוש מוצרים ושירותים מצדדים שלישיים המציעים אותם למכירה באמצעות החברה, יועבר לצדדים  

 שלישיים אלה המידע הדרוש להם לשם השלמת תהליך הרכישה;

במקרה של מחלוקת משפטית בינך לבין החברה שתחייב חשיפת פרטיך;   •   

אם תבצע באתרים, פעולות שבניגוד לדין;   •   

אם יתקבל צו שיפוטי המורה למסור את פרטיך או המידע אודותיך לצד שלישי;  •   

וכן במקרה שתתמזג  -אם החברה תמכור או תעביר בכל צורה שהיא את פעילות האתרים לתאגיד כלשהו   • 

עם גוף אחר או תמזג את פעילות האתרים עם פעילותו של צד שלישי, ובלבד שתאגיד זה יקבל על עצמו כלפיך  

 את הוראות מדיניות פרטיות זו.

Cookies 

" אתר החברה משתמש ב"עוגיות  (Cookies) לצורך תפעולם השוטף והתקין, ובכלל זה כדי לאסוף נתונים   
סטטיסטיים אודות השימוש באתר, לאימות פרטים, כדי להתאים את האתר להעדפותיך האישיות ולצורכי  

 אבטחת מידע.

 דפדפנים מודרניים כוללים אפשרות להימנע מקבלת  Cookies. אם אינך יודע כיצד לעשות זאת, בדוק בקובץ
 העזרה של הדפדפן שבו אתה משתמש. 

 אבטחת מידע

החברה מיישמת באתריה מערכות ונהלים עדכניים לאבטחת מידע. בעוד שמערכות ונהלים אלה מצמצמים את 

מורשית, אין הם מעניקים בטחון מוחלט. לכן, החברה לא מתחייבת ששירותיה יהיו -הסיכונים לחדירה בלתי

מורשית למידע המאוחסן בהם.-חסינים באופן מוחלט מפני גישה בלתי  

 



 מאגרי מידע 

, כל אדם זכאי לעיין במידע שעליו המוחזק במאגר מידע. אדם 1981 -פי חוק הגנת הפרטיות, התשמ"א -על

 שעיין במידע שעליו ומצא כי אינו נכון, שלם, ברור או מעודכן, רשאי לפנות אלינו בבקשה לתקן את המידע או 

.office@elison-import-export.com .פנייה כזאת יש להפנות אל למוחקו  
פי חוק הגנת הפרטיות, -בנוסף, אם המידע שבמאגרי החברה משמש לצורך פניה אישית אליך, אתה זכאי על

לדרוש בכתב שהמידע המתייחס אליך יימחק ממאגר המידע.  1981 -התשמ"א  

 שונות 

בכל מקרה בו יבוצעו במדיניות זו שינויים מהותיים בהוראות שעניינן השימוש במידע אישי שמסרת, תפורסם 

כך הודעה בעמוד הבית של האתרים.-על  

אתר החברה עלול להכיל לינקים לאתרים חיצוניים, המציעים מגוון שירותים מגוונים, שבבעלות ומופעלים על 

ידי צדדים שלישיים. שירותים אלה אינם חלק ממדיניות פרטיות זאת ועל המתעניינים לבדוק תנאי פרטיות של 

צדדים שלישיים אלה. מובהר בזאת כי החברה אינה תהיה אחראית באינטרקציה שבין משתמשיה לצדדים 

 השלישיים כאמור לעיל.

 



PRIVACY POLICY 

 

The purpose of the policy is to explain the our practices regarding the privacy of users of the website, 

and how the Company uses the information provided to it by the users or collected by it when they 

using the websites. 

 

General Provisions 

 

This Privacy Policy is an integral part of the Company’s Terms of Service. Information about you is 

collected when you use the website or its services. Some of the information identifies you personally, 

i.e. your name and address, products and services you have purchased, the means of payment used by 

you, etc. This is the information you knowingly provide, for example when registering for services on 

the website. Some information does not personally identify you. This is statistical and aggregate 

information, for example, advertisements you read on the website, the pages you viewed and the offers 

and services that interested you. 

 

Registration for Services 

 

To the extent that personal information is required when registering for services of the Company or 

when purchasing products from it, the Company will only ask you for the information that is directly 

necessary for the provision of the services or for the purchase of the products. 

 

The Use of Information 

 

The use of the information collected will be made in accordance with this Privacy Policy or in 

accordance with the provisions of any law, in order to: 

•   Allow to use the various services that Company offers; 

•   Improve the services and content offered; 

•   For monitoring and statistic; 

•   Modify or cancel existing services and content; 

•   For the purpose of purchasing products and services on websites; 

•   To tailor the ads that will be displayed based on your location and websites you visited. 

 

Providing Information to a Third Party 

 

The company will not pass on to third parties your personal details and information collected about 

your activity on the website except in the cases listed below: 

•   If you purchase products and services from third parties that offer them for sale through the 

Company, these third parties will be provided with the information they need to complete the purchase 

process; 

•   In the event of a legal dispute between you and the Company that will require the disclosure of your 

details; 

•   If your actions on the websites are against the law; 

•   If a court ruling orders the Company to provide your details or information about you to a third 

party; 

•   If the Company sells or transfers the website operation to any corporation in any way or in the event 

that it merges with another entity or merges the website operation with the activities of a third party, 

provided that this corporation accepts the provisions of this Privacy Policy towards you. 



 

Cookies 

 

The Company’s website uses “cookies” for the purpose of its stable and proper operation, including 

collection of statistics about the use of the website, to verify details, to adapt the website to your 

personal preferences and for information security purposes. 

 

Modern browsers include the option to avoid accepting cookies. If you do not know how to do this, 

check the help section of your browser. 

 

Data Security 

 

The Company implements up-to-date information security systems and procedures at its websites. 

While these systems and procedures reduce the risks of unauthorized intrusion, they do not provide 

complete security. Therefore, the Company does not warrant that its services will be completely 

immune from unauthorized access to the information stored therein. 

 

Databases 

 

According to the Privacy Protection Law, 5741-1981, any person is entitled to review the information 

kept on him in a database. A person who has reviewed the information and found it is incorrect, 

incomplete, unclear or out-of-date, may contact the Company to correct or delete the information. 

Request on this subject to be directed to office@elison-import-export.com. 

 

In addition, according to the aforementioned law you are entitled to demand in writing that the 

information about you be deleted from the Company’s database if the Company uses it for contacting 

you. 

 

Miscellaneous 

 

In the event of the sufficient changes to this Privacy Policy in regards the use of personal information 

that you have provided, a notice will be published on the home page of the website. 

 

Company's websites may contain links to external websites, which offer a variety of services, owned 

and operated by third parties. These services are not part of this privacy policy and those interested 

should check the privacy terms of these third parties. It is hereby clarified that the Company will not 

be responsible for the interaction between its users and the third parties as stated above. 

 

 

  



ПОЛИТИКА КОНФИДЕНЦИАЛЬНОСТИ 

 

Цель политики состоит в том, чтобы разъяснить нашу практику в отношении 

конфиденциальности пользователей веб-сайта, а также то, как Компания использует 

информацию, предоставленную ей пользователями или собранную ею при использовании ими 

веб-сайтов. 

 

Общие положения 

 

Настоящая Политика конфиденциальности является неотъемлемой частью Условий 

предоставления услуг Компании. Информация о вас собирается, когда вы используете веб-сайт 

или его услуги. Некоторая информация идентифицирует вас лично, например, ваше имя и 

адрес, приобретенные вами продукты и услуги, используемые вами платежные средства и т. д. 

Это информация, которую вы сознательно предоставляете, например, при регистрации на 

услуги на сайте. Некоторая информация не идентифицирует вас лично. Это статистическая и 

обобщенная информация, например, объявления, которые вы прочитали на сайте, 

просмотренные вами страницы и предложения и услуги, которые вас заинтересовали. 

 

Регистрация для получения Услуг 

 

В той мере, в какой личная информация требуется при регистрации для получения услуг 

Компании или при покупке у нее товаров, Компания будет запрашивать у вас только ту 

информацию, которая непосредственно необходима для предоставления услуг или для покупки 

товаров. 

 

Использование информации 

 

Собранная информация будет использоваться в соответствии с настоящей Политикой 

конфиденциальности или в соответствии с положениями любого закона в следующих целях: 

• Позволяют пользоваться различными услугами, которые предлагает Компания; 

• Улучшение предлагаемых услуг и контента; 

• Для мониторинга и статистики; 

• Изменять или отменять существующие услуги и контент; 

• С целью приобретения товаров и услуг на веб-сайтах; 

• Для настройки рекламы, которая будет отображаться в зависимости от вашего 

местоположения и веб-сайтов, которые вы посещали. 

 

Предоставление информации третьим лицам 

 

Компания не будет передавать третьим лицам ваши личные данные и собранную информацию 

о вашей деятельности на веб-сайте, за исключением случаев, перечисленных ниже: 

• Если вы приобретаете продукты и услуги у третьих лиц, которые предлагают их для продажи 

через Компанию, этим третьим лицам будет предоставлена информация, необходимая им для 

завершения процесса покупки; 

• В случае судебного спора между вами и Компанией, который потребует раскрытия ваших 

данных; 

• Если ваши действия на сайтах противоречат закону; 



• Если решение суда обязывает Компанию предоставить Ваши данные или информацию о Вас 

третьей стороне; 

• Если Компания каким-либо образом продает или передает работу веб-сайта какой-либо 

корпорации или в случае ее слияния с другим юридическим лицом или слияния работы веб-

сайта с деятельностью третьей стороны, при условии, что эта корпорация принимает положения 

настоящей Политики конфиденциальности по отношению к вам. 

 

Cookie 

 

Веб-сайт Компании использует файлы cookie с целью его стабильной и правильной работы, 

включая сбор статистики об использовании веб-сайта, для проверки деталей, для адаптации 

веб-сайта к вашим личным предпочтениям и в целях информационной безопасности. 

 

Современные браузеры включают возможность отказаться от приема файлов cookie. Если вы не 

знаете, как это сделать, обратитесь к разделу помощи вашего браузера. 

 

Безопасность данных 

 

Компания внедряет на своих сайтах современные системы и процедуры защиты информации. 

Хотя эти системы и процедуры снижают риски несанкционированного вторжения, они не 

обеспечивают полной безопасности. Таким образом, Компания не гарантирует, что ее услуги 

будут полностью защищены от несанкционированного доступа к хранящейся в них 

информации. 

 

База данных 

 

Согласно Закону о защите частной жизни 5741-1981, любое лицо имеет право просматривать 

информацию, хранящуюся о нем в базе данных. Лицо, которое просмотрело информацию и 

обнаружило ее неверной, неполной, неясной или устаревшей, может связаться с Компанией для 

исправления или удаления информации. Запрос по этому поводу следует направлять в 

office@elison-import-export.com. 

 

Кроме того, в соответствии с вышеупомянутым законодательством Вы имеете право в 

письменной форме потребовать удаления информации о Вас из базы данных Компании, если 

Компания использует ее для связи с Вами. 

 

Разное 

 

В случае внесения существенных изменений в настоящую Политику конфиденциальности в 

отношении использования предоставленных вами персональных данных, уведомление будет 

опубликовано на главной странице веб-сайта. 

 

Веб-сайты Компании могут содержать ссылки на внешние веб-сайты, предлагающие различные 

услуги, принадлежащие и управляемые третьими лицами. Эти услуги не являются частью 

настоящей политики конфиденциальности, и заинтересованным лицам следует ознакомиться с 

условиями конфиденциальности этих третьих сторон. Настоящим разъясняется, что Компания 

не несет ответственности за взаимодействие между своими пользователями и третьими лицами, 

как указано выше. 


